

Styrelsemöte FMCK Falun 2017-06-14

Plats: Skype

Närvarande:

Per Olhans, kårchef

Anett Dahlbäck, sekreterare

Per-Erik Jansson, kassör

Sven Börjesson, ledamot

Magnus Eriksson, suppleant

Daniel Ekwall, webmaster (adjungerad, deltog delvis)

1. Mötet öppnades av Per.
2. Dagordningen godkändes.
3. Till justeringsman valdes Perra.
4. Föregående protokoll lästes upp, godkändes och lades till handlingarna.
5. Ordförande informerar:
 - a. –
6. Ekonomi:
 - a. På kontot finns för närvarande 209 914:94 kr.
7. Medlemsfrågor:
 - a. 137 medlemmar har betalt medlemsavgiften för 2017.
8. Hemsidan och Facebook:
 - a. Den slutna FB-gruppen *FMCK Falun, Enduro Träning* används flitigt.
 - b. Vi bör fundera kring vilka medier vi ska använda för att sprida olika typer av information. När ska hemsidan användas respektive Facebook? Alla tar med sig frågan och vi tar upp den för diskussion vid ett kommande möte.
9. Ordonnanser:
 - a. Ordonnanserna kommer att få delta med en egen representant vid bataljonsråd i fortsättningen.
 - b. Grundtillsyn Mc258 genomfördes lördag 10/6,
 - c. 6 st ordonnanser kommer att delta under den stora Försvarsmaktsövningen Aurora för att vakta NATO-plan. De kommer att placeras på Gotland respektive i Stockholm.
10. Enduro:
 - a. Återkoppling träningslägret 6-7/5: 16 åkare deltog. Ekonomiskt gick lägret med nollresultat. Robert Grindberg var väldigt uppskattad som instruktör. Sven lyfte frågan om det kan finnas intresse att köra ett läger för förare på en högre nivå? Mötet tyckte det var en bra idé att gå vidare med. Sven och Kenneth lyssnar runt lite och lägger upp en blänkare på FB-gruppen för att stämma av intresset.
 - b. Återkoppling från uppstartsmötet lördagen 29/4: Sven, Magnus och Daniel var där som representanter för klubben. Totalt deltog omkring 16 personer och mötet resulterade i många positiva diskussioner kring enduroverksamheten och även om föreningen i stort. Förslaget är att ha ett möte varje vår och höst, så nästa möte planeras till fredag 1 september. Att ta upp på det mötet: Tävlingskommitté, spårgrupp, Stenskottet och läget med extremendurobanan.
 - c. Det åks en hel del igen i det ny-gamla teknikspåret efter røjningen i april.
 - d. För att komma vidare med planerna på en extremendurobana måste det göras en framställan mot Fortifikationsverket – samma sak gäller för den container

som vi planerar att köpa in. Sven försöker driva de två punkterna vidare och börjar med att kontakta DRG.

- e. Stenskottet: Kenneth kontaktar deltagarna från tidtagningskursen som SMK Dala har haft, för att se om vi kan få hjälp därifrån. För att kunna erbjuda dem möjligheten att träna kommer Stenskottet i år att köras som en tidsträning – inte en tävling. Kenneth återkommer med ett datum.
- f. Mötet beslutade låta Kenneth köpa in 100 nya pilar för 2100 kr.
- g. Sven kom med förslaget att köra en differenstagning vid något träningstillfälle, d.v.s. köra två varv på banan och den med minsta differensen vinner. Kul idé!

11. Mailbeslut: –

12. Övriga frågor: –

13. Nästa möte måndag 28/8, 17:00 preliminärt på LD Hjälpmedel. Anett skickar kallelse.

14. Per förklarade mötet avslutat.

Vid tangentbordet,
Anett Dahlbäck

Justerare

Per Olhans



Per-Erik Jansson

